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CONCEPTVERSLAG VAN DE EXTRA OPENBARE VERGADERING VAN DE 

COMMISSIE ONTWIKKELING, GEHOUDEN OP 23 APRIL 2009 IN HET STADHUIS 

TE HAARLEM 

 

 

Aanwezig de leden: 

De heren M. Aynan (PvdA), M. Brander (PvdA), W.A. Catsman (CDA), P. Elbers (SP), J. Fritz 

(PvdA), S. Hikspoors (VVD), L. Mulder (GroenLinks), C.J. Pen (CDA), F.H. Reeskamp (D66), 

F. Visser (ChristenUnie-SGP), J.J. Visser (CDA), C.A.S. de Vries (Partij Spaarnestad), J. Vrugt 

(Actiepartij), P.A. Wever (SP) en de dames D. Eikelenboom (VVD), T.E.M. Hoffmans 

(GroenLinks) en D. Leitner (D66) 

 

Afwezig:  
 

Mede aanwezig: 

De heer J. Nieuwenburg (wethouder) en de dames M. Blaauboer (secretaris) en J. Langenacker 

(voorzitter) 

 

Verslag: M. van Hees (Notuleerservice Nederland) 

 

 

1. Opening en mededelingen van de voorzitter 

 

De voorzitter opent om 19.05 uur de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

De vergadering van vanavond staat in het teken van de gebiedsvisie Schalkwijk Midden.  

Hierover zullen eerst drie insprekers het woord voeren en daarna zal er een presentatie worden 

gegeven.  

 

2.  Spreektijd voor belangstellenden 

 

Mevrouw Keus is woonachtig in de Muntstraat. Zij heeft bezwaar aangetekend tegen de afsluiting van 

de Venkelstraat, het gebouw dat daar gepland is en de geplande dichtheid van de bebouwing. Zij heeft 

bedenkingen tegen de inrichting van de Europaweg aangezien zij hiervan veel geluidsoverlast 

verwacht.  

Vanuit de commissie zijn er geen vragen voor mevrouw Keus.  

 

Mevrouw Van der Lauw woont ook in de Muntstraat. Op het eerste plan, waarbij er een groot 

flatgebouw achter de Muntstraat zou worden geplaatst, heeft zij protest aangetekend omdat hierdoor 

licht en lucht zou worden weggenomen en de privacy werd aangetast. Zij vindt het belangrijk dat de 

uitgang aan de Venkelstraat open blijft voor de doorstroming van het verkeer in een dichtbevolkte 

wijk. Ook ten behoeve van hulpdiensten dienen er minimaal twee straten (waarvan de Venkelstraat er 

een is) open te blijven. Ten aanzien van het onderzoek naar de luchtkwaliteit merkt zij op dat hierin 

geen verkeerscijfers zijn opgenomen waardoor er geen verantwoorde meting van de luchtkwaliteit kon 

worden gedaan. Daarnaast zal een meting in de geplande situatie zeker andere gegevens opleveren. 

Tot slot benadrukt zij het belang dat de wijk open blijft.  

De heer Mulder verzoekt mevrouw Van der Lauw haar vragen schriftelijk aan te leveren zodat 

hierover toelichting kan worden gevraagd aan de wethouder.  

 

De heer Schreuders vertegenwoordigt de wijkraad Europawijk. Allereerst spreekt hij zijn waardering 

uit dat er een bestemming wordt gegeven aan dit rommelige gebied, maar hij voegt daaraan toe dat hij 

buitengewoon teleurgesteld is in de nota van antwoord; daarbij ontbreken namelijk de bijlagen. Het 

stoort de wijkraad ook dat het totaalverkeersbeeld in relatie tot het maken van de ontwikkelplannen 

ontbreekt, mede gezien het feit dat de wijkraden van Schalkwijk bij herhaling hebben gevraagd om 

een totaalvisie van het verkeer in relatie tot de ontwikkelingen en dat de Kamer van Koophandel ook 

voorstander is van een integrale visieontwikkeling van functies en verkeer. De verkeersstructuur mag 
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geen beperkingen opleggen aan de gewenste functieprogramma’s en de verkeersafwikkeling van 

doorgaand en bestemmingsverkeer moet gegarandeerd zijn. Ondanks het feit dat de gemeente het met 

deze stellingname eens is, gaat zij door met het ontwikkelen van de visie en geeft zij aan dat het 

verkeersbeeld later komt. De heer Schreuders wijst erop dat, vooral tijdens de spitsuren, de 

verkeerslichten bij de kruisingen Schipholweg/Amerikaweg en Amerikaweg/Boerhaavelaan het 

verkeer nauwelijks kunnen verwerken. Wachttijden voor stoplichten van zeven tot negen minuten zijn 

hier geen uitzondering. Aangezien de ondertunneling van de Zuidtangent en een nieuwe lijn naar 

Schiphol nog niet zijn meegenomen, pleit de heer Schreuders voor het reserveren van ruimte voor een 

busbaan, die ook door hulpdiensten kan worden gebruikt. Er is onduidelijkheid over de afsluiting van 

de Venkelstraat bij de aanname van de gebiedsvisie, maar de heer Schreuders is wel van mening dat 

afsluiting ten koste gaat van de veiligheid en de doorstroming. De uitgevoerde onderzoeken naar 

geluids- en luchtkwaliteit geven geen overschrijdingen aan, maar aan deze onderzoeken liggen geen 

verkeersprognoses ten grondslag. Ten aanzien van het parkeren op het terrein van het Kennemer 

Gasthuis vraagt de heer Schreuders zich af of hier wel voldoende capaciteit is en hoe voorkomen kan 

worden dat bewoners hun auto toch dicht bij de woning, in het groen, parkeren.  

De eindconclusie is dan ook:  

 er ontbreekt een totaalverkeersbeeld waardoor er niet duurzaam wordt ontwikkeld;  

 er wordt te weinig gekeken naar de verkeerseffecten bij de ontwikkeling van de verschillende 

deelplannen;  

 de nieuwe ontwikkelingen op het gebied van openbaar vervoer leiden tot een nog grotere druk op 

de infrastructuur.  

Tot slot benadrukt de heer Schreuders het belang dat het Kennemer Gasthuis constant bereikbaar moet 

zijn.  

De wijkraad Europawijk verzoekt dan ook om het plan aan te houden tot een totaalverkeersbeeld 

openbaar is en eventuele knelpunten zijn weggenomen.  

Op de vraag van de heer Brander welk gebied het totaalbeeld moet omvatten, antwoordt de heer 

Schreuders dat dit alleen Schalkwijk betreft.  

 

De voorzitter dankt de insprekers voor hun bijdrage. Zij geeft aan dat dit onderwerp op 7 mei in de 

raad wordt behandeld.  

 

3. Presentatie gebiedsvisie Schalkwijk Midden 

 

Wethouder Nieuwenburg licht toe dat het hier gaat om een onderdeel van de grote herstructurering 

van Schalkwijk. Het vastgestelde Masterplan 023 maakt al grote voortgang en hier zal nog voor de 

zomer toelichting op worden gegeven. Ook zal er binnenkort informatie over de andere projecten van 

Schalkwijk worden gegeven. De wethouder benadrukt dat er bij alle plannen veel aandacht is voor de 

verkeersontwikkelingen. De hoofdinfrastructuur blijft zoals die nu is en het onderzoek richt zich 

voornamelijk op verbetering van de doorstroom en toegankelijkheid van belangrijke functies zoals het 

ziekenhuis.  

 

De heer Tjerkstra zet de gebiedsvisie Schalkwijk Midden uiteen middels een presentatie.  

Uitgangspunten hierbij waren de terugloop van de kantoren, ontwikkelingen op het maaiveld, het 

Masterplan Kennemer Gasthuis 2003, de verhuizing van het vmbo, het belastingkantoor en de 

herstructurering van verpleeghuis Boerhaave.  

Aandachtspunten in het plan zijn onder andere een betere relatie van het middengebied met de 

woonwijken, groenverbindingen, parkeermogelijkheden, het vasthouden van de werkgelegenheid, 

verbetering van de halteplaats van het openbaar vervoer en verbetering van de Europaweg en de 

Amerikaweg, terwijl de woonwijken zoveel mogelijk autoluw worden gemaakt. De maximale 

bouwhoogte bedraagt 12 meter.  

Het plan is tweemaal in de inspraak geweest en de hoofdreacties daarop zijn in het voorliggende plan 

meegenomen.  

De visie wordt vertaald in twee bestemmingsplannen: de ene meer consoliderend gericht en de andere 

meer ontwikkeling gericht. Het eerste initiatief is Belcanto.  
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De heer Catsman verwijst naar de inspraak waarbij is gewaarschuwd voor een parkeerprobleem bij 

Belcanto en het Kennemer Gasthuis, waarop wethouder Nieuwenburg aangeeft dat er op dit moment 

wordt onderhandeld met het Kennemer Gasthuis om te komen tot een gebiedsontwikkeling die 

verband houdt met Belcanto.  

 

De heer De Vries zal zijn vragen over de voordelen van afsluiting van de Venkelstraat schriftelijk 

indienen. 

 

4. Sluiting 

 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun aandacht en sluit de vergadering om 19.40 uur.  

 

 


